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Socialudvalget

Til: Indenrigs- og socialministeren
Dato: 7. oktober 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 7
Ministeren bedes kommentere artiklen "Udsatte børn strander på en venteliste" 
fra 24.dk den 11. august 2009 21:35, herunder redegøre for hvilke kriterier der 
stilles, for at børn kan blive tildelt en aflastningsfamilie, og om det er korrekt, at 
kommunerne først har pligt til at finde en aflastningsfamilie, når familiens 
problemer har nået et sådant omfang, at barnet udviser klare symptomer, og for 
alvor kan have lidt varig skade?

Spørgsmål 8
Ministeren bedes kommentere faldet i antallet af børn og unge i 
aflastningsfamilier, jf. artiklen "Udsatte børn strander på en venteliste" fra 24.dk 
den 11. august 2009 21:35, hvoraf det fremgår, at der ifølge de nyeste tal fra 
Servicestyrelsen er 300 færre børn i aflastningsfamilier i andet kvartal 2009 end 
for et år siden.

Spørgsmål 9
Ministeren bedes tilvejebringe en oversigt over antallet på venteliste og 
ventetiderne på tildelingen af aflastningsfamilier, fordelt på kommuner.

Spørgsmål 10
Ministeren bedes kommentere oplysningerne i artiklen "Udsatte børn strander 
på en venteliste" fra 24.dk den 11. august 2009 21:35, om at kommunerne har 
svært ved at finde tilstrækkeligt med aflastningsfamilier, og redegøre for, hvilke 
initiativer ministeren vil tage for at løse dette problem.
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Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
OezlemSara.Cekic@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand.


